
Zápisnica č. 13/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 9. 6. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Branislav 
Somora, Tatiana Sikorová 

 
Neprítomní:  Maroš Finka 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stavebný zámer verejnej práce objektov na Vazovovej ulici (pror. Janíček, B. Somora) 
2. Projekt výstavby športových areálov na  ŠD Mladá garda (futbalové a multifunkčné 

ihrisko) (pror. Janíček) 
3. Stratégia rozvoja komplexného systému zabezpečovania kvality (QAS) na STU (pror. 

Finka) 
4. Príprava STU na projekty centier excelentnosti a možnosti budovania Výskumného centra 

STU (pror. Redhammer) 
5. Vyhodnotenie dodržiavania registratúrneho poriadku na STU (kvestorka Žideková, Mgr. 

Sikorová) 
6. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Stav objektov športového areálu na ŠD Mladá Garda (pror. Janíček) 
2) Harmonogram koordinácie prípravy projektov „Podpora centier excelentnosti“ (pror. 

Redhammer) 
3) Usmernenie rektora k podávaniu projektov „Podpora centier excelentnosti“ (pror. 

Redhammer) 
4) Vyhodnotenie dodržiavania registratúrneho poriadku na STU (kvestorka Žideková, 

Tatiana Sikorová) 
5) Edičný plán časopisu Spektrum na akademický rok 2008/2009 (pror. Petráš). 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  7/12/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o stretnutí vedenia STU a dekanov fakúlt STU s veľvyslancami akreditovanými 
v SR. Podujatie hodnotil ako úspešné. 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o rokovaní Rady vedy a techniky RVŠ, výzva na projekty ŠF a metodika rozpisu 
dotácie 
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Rektor Báleš: 
Informoval o priebehu rokovania monitorovacieho výboru vlády SR pre ŠF. 
 
 
K bodu 1 Stavebný zámer verejnej práce objektov na Vazovovej ulici 

(pror. Janíček, Ing. arch. Branislav Somora, PhD.) 
  
Pror. Janíček: Uviedol celú problematiku a požiadal autora návrhu Ing. arch. Branislava 

Somoru, PhD. o prezentáciu. V rámci prezentácie bol predložený 
komplexný návrh na stavebnú úpravu nádvoria na R STU ako aj návrh na 
zriadenie Múzea STU. V rámci diskusie autor odpovedal na detailné otázky 
prítomných a uviedol aj približnú výšku investícií na realizáciu tohto 
zámeru. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/13/2008 
Vedenie STU schvaľuje predstavený zámer revitalizácie objektu STU na Vazovovej ulici 
v Bratislave. 
 
 
K bodu 2 Projekt výstavby športových areálov na  ŠD Mladá garda 

(futbalové a multifunkčné ihrisko) (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval písomne o stave prípravy športových areálov na letnú univerziádu 

2008. Navrhol, aby si vedenie STU prezrelo všetky tieto športoviská dňa 
7.7.2008 v rámci rokovania V STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/13/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave športových objektov na ŠD Mladá Garda. 
 
 
K bodu 3 Stratégia rozvoja komplexného systému zabezpečenia kvality 

(QAS) na STU (pror. Finka) 
  
Rektor Báleš: Uviedol tento bod rokovania v neprítomnosti prorektora Finku. Členovia 

vedenia STU prerokujú svoje prípadné ďalšie pripomienky do 10 dní priamo s 
prorektorom Finkom. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/13/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Stratégia rozvoja komplexného systému 
zabezpečenia kvality (QAS) na STU“. 
 
Úloha V-STU č. 1/13/2008 
Rektor STU ukladá všetkým členom vedenia STU individuálne prekonzultovať materiál 
„Stratégia rozvoja komplexného systému zabezpečenia kvality (QAS) na STU“ s prorektorom 
Finkom. 
Z: všetci členovia V STU 
T: 20. 6. 2008. 
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K bodu 4 Príprava STU na projekty centier excelentnosti a možnosti 

budovania Výskumného centra STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil dva písomné materiály k tomuto bodu rokovania – harmonogram 
a usmernenie rektora k podávaniu projektov ŠF a komentoval ich obsah. 
K podávaným projektom za STU sa vyjadruje rektor. Projekty samostatných 
riešiteľov z fakúlt musia počítať s tým, že si budú spolufinancovanie 
zabezpečovať sami. Definitívne verzie projektov sa predkladajú na podpis 
rektorovi STU minimálne 1 týždeň pre koncom výzvy. Upozornil na to, že 
treba zvážiť našu účasť v projektoch, ktoré podávajú iné organizácie. Ďalšia 
diskusia sa týkala otázok spolufinancovania projektov zo strany STU. 
Rektorom STU bude vymenovaná komisia z členov VR STU na 
posudzovanie podaných projektov, či sú v súlade s prioritami a so 
strategickým zámerom rozvoja STU. Prioritu budú mať tie projekty, ktoré 
budú mať integrujúci univerzitný charakter. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/13/2008 
Vedenie berie na vedomie materiál Harmonogram koordinácie prípravy projektov „Podpora 
centier excelentnosti“ 
 
Uznesenie V-STU č. 2/13/2008 
Vedenie STU schvaľuje materiál Usmernenie rektora k podávaniu projektov „Podpora centier 
excelentnosti“ s pripomienkami. 
 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie dodržiavania registratúrneho poriadku na STU 

(kvestorka Žideková, Mgr. Sikorová) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Uviedla tento bod rokovania a informovala o skúsenostiach so zavedením 
Automatizovanej správy registratúry zatiaľ na rektoráte STU. 

Mgr. Tatiana 
Sikorová: 

Podrobne informovala o stave dodržiavania registratúrneho poriadku na 
súčastiach STU aj o problematike zavádzania ASR na rektoráte STU. Až po 
zavedení ASR na celej univerzite budeme musieť zmeniť aj Registratúrny 
poriadok (RP). Upozornila na problematiku novo vzniknutých ústavov 
z hľadiska RP. Upozornila, že osobný list, používaný členmi vedenia STU je 
v rozpore s platným reg. poriadkom. Uviedla, že sú prípady, keď vo 
vnútornom písomnom styku sa používa guľatá červená pečiatka so štátnym 
znakom, čo je tiež v rozpore s RP. Upozornila na potrebu školenia 
pracovníkov v podateľniach súčastí STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

V správe treba precíznejšie formulovať navrhované opatrenia a chýba tam 
časový faktor, ktorý požaduje doplniť. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/13/2008 
Vedenie berie na vedomie materiál „Vyhodnotenie dodržiavania registratúrneho poriadku 
STU za obdobie od mája 2007 do mája 2008.“ 
 
Úloha V-STU č. 2/13/2008 
Rektor STU ukladá Mgr. Sikorovej pripraviť registratúrny poriadok pre novovzniknuté ústavy 
STU. 
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Z: Mgr. Sikorová 
T: 7. 7. 2008. 
 
Úloha V-STU č. 3/13/2008 
Rektor STU ukladá Mgr. Sikorovej pripraviť návrh na zmenu - zosúladenie osobného listu 
rektora a prorektorov STU s registratúrnym poriadkom STU. 
Z: Mgr. Sikorová 
T: 7. 7. 2008. 
 
Úloha V-STU č. 4/13/2008 
Rektor STU ukladá kvestorke STU informovať dekanov a tajomníkov fakúlt STU o náležitom 
používaní guľatej pečiatky so štátnym znakom a upozorniť dekanov fakúlt na možnosť 
vzdelávania pracovníčok podateľní. 
Z: Kvestorka Žideková 
T: 30. 6. 2008. 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval sa o podrobnostiach v súvislosti s programom rokovania AS STU 
- Nasledujúce rokovanie KR STU bude 30.6.2008 so začiatkom o 12:30 hod. 
- Informoval o ZSC 4 pracovníkov STU do výskumného centra Gaz de France v 

Paríži, ktorá sa uskutočnila na pozvanie predsedu predstavenstva SPP, a. s. pána 
Philippe Bouclyho. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Od riaditeľa ŠDaJ STU Ing. Hulíka dostal návrh na zvýšenie bytného študentov. 
Navrhuje prerokovať tento materiál s kvestorkou STU a požiadať o dopracovanie 
riaditeľa ŠDaJ STU a predloží ho na rokovanie vedenia STU dňa 30.6.2008. 

 
 
3) Prorektor Janíček: 

Informoval o rokovaní s architektmi, autormi návrhu budovy ŠD Jura Hronca a ich 
súhlase s rekonštrukciou resp. úpravou tejto budovy, na čo ponúkajú spoluprácu. 

 
4) Prorektor Petráš: 

- Predložil písomný materiál „Edičný plán časopisu Spektrum na akademický rok 
2008/2009“. Navrhol dať motivačné odmeny členom redakčnej rady časopisu. 
Rektor STU ho požiadal o predloženie návrhu. 

- Informoval o finančných prostriedkoch uvoľnených z MŠ SR na 55. výročie VUS 
TECHNIK. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/13/2008 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Edičný plán časopisu Spektrum na akademický rok 
2008/2009“. 
 
5) Prorektor Kalužný: 

- Požiadal o naplnenie termínov rozpisu promócií 
- Požiadal o výrobu 2. žezla STU, pretože niekedy bývajú 2 promócie súčasne 
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- Fakulty STU musia prijímať študentov na Ing. štúdium pre ÚM STU, lebo zatiaľ 
nemajú akreditovaný žiaden ŠP. 

- Študentská organizácia BEST žiada o premiestnenie sídla z FEI na FA STU. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


